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2024 július végén 

mentem ki Mexikóba, és 

augusztus elején 

kezdődött a szemeszter. 

Először jártam Európán 

kívül, ezért már a 

kezdetektől fogva 

nagyon érdekes élmény 

volt. Egy teljesen 

ismeretlen kultúrába 

csökkentem idegen 

ételekkel és félig idegen nyelvvel. Egy privát egyetemen tanultam, ami 

Monterrey szélén helyezkedett. A bérelt szobám nem volt ettől messze, 

nagyjából 15 percre volt sétálva. Bár az óriási 

augusztusi hőségben ez soknak tűnt akkor. Egy 

kicsi egyetem volt a miénkhez hasonlítva, 

azonban saját őrökkel védett zárt kampusza 

volt, ahol minden épület elhelyezkedett. Ide 

csak mágneses kártyával lehetett be és ki is 

közlekedni. Az oktatás színvonala nem volt 

annyira jó, én úgy éreztem, hogy a tanulók itt 

inkább fizetnek a diplomáért cserébe a tanulás 

helyett. Az én tanóráim angolul voltak 

megtartva, és az említett színvonal nálam is 

érezhető volt. Négy tantárgyam volt összesen, 

melyek közül egyik sem okozott nehézséget. 



2 
 

Az egyik órámat csak a 

nyelvtudásom fejlesztése 

miatt hallgattam. Ezen kívül 

volt egy órám a helyi kultúra 

megismerésére és 

elmélyítésére, ezeken kívül 

pedig kettő szakmai 

tantárgyam volt. A 

spanyolórám hasznos volt, 

ugyanis a későbbiekben sokat 

utaztam a kontinensen, és 

ekkor tudtam használni a megtanultakat, ahogyan a kultúrát is jobban értettem, 

mint egy átlagos turista. A szaktárgyaim nem voltak hasznosak egyáltalán, de 

talán egy kicsit jobban értek a marketinghez és a menedzsmenthez. Az órákat 

értettem és a dolgozatokon jól teljesítettem. Egészen november közepéig 

tartottak az órák, ami idő alatt részt kellett venni az órákon. Így csak a 

hétvégéken volt több szabadidőm, amikor barátokkal túrázni mentünk a 

környező hegyekbe. Mást egyébként nem lehetett csinálni a városban a hőség 

miatt, meg egy nagy gyárváros révén nem is volt sok lehetőség szórakozni. A hét 

közbeni időmben sokat sportoltam egy 

iskolai röplabda csapatban és 

edzőteremben. A röpicsapattal még egy 

bajnokságon is részt vettünk, ahol 2. 

helyezést értünk el. Jórészt az iskolai 

menzán ettem hétfőtől péntekig, mert 

nagyon finom ételek voltak olcsón. Az 

albérletben pedig néha főztem, de 

legtöbbször egy helyi taco étteremben 

ettem mexikói ételeket, mert ez is 

nagyon olcsó volt. Összességében 

nagyon örülök, hogy részt vehettem 

ezen a programon, mert hatalmas 

élmény volt, és ezekre a dolgokra 

biztosan emlékezni fogok örökre. 


